

This product is a bank account for your transactional and savings needs. The purpose of this document is to provide you with key product features and indicative information about interest, fees, and charges of this product. Current account allows you to deposit in and withdraw funds from your account for running transactions smoothly and the ability to issue cheques and avail overdrafts.

هذا المنتج هو عبارة عن حساب مصرفي لاحتياجاتك المرتبطة بالمعاملات والادخار. الغرض من هذا المستند هو تزويدك بميزات المنتج الرئيسية ومعلومات إرشادية حول الفوائد والرسوم والمصاريف الخاصة بهذا المنتج. يتيح لك الحساب الجاري إيداع وسحب الأموال من حسابك لإجراء المعاملات بسلاسة مع القدرة على إصدار الشيكات والاستفادة من السحب على المكشوف.

Table A: Key Product Details

الجدول أ: تفاصيل المنتج الرئيسية

Description	Current Account	الوصف	الحساب الجاري
Applicable for	Individual Oman resident customers (salaried and non-salaried)	ينطبق على	العملاء الأفراد المقيمين في سلطنة عمان (براتب وبغير راتب)
Cheque book	Offered (in OMR only)	دفتر شيكات	يتم تقديمه (فقط بالريال العماني)
Account currency	OMR	عملة الحساب	ريال عماني
Debit Card	Offered (in OMR only)	بطاقة خصم	يتم تقديمها (فقط بالريال العماني)

Table B: Applicable Interest Rates

الجدول ب: أسعار الفائدة المطبقة

نوع الحساب Type of Account	سعر الفائدة (السنوي) Interest rate (per annum)	أساس احتساب الفائدة Basis of interest calculation	وتيرة إيداع الفائدة Interest credit frequency
الحساب الجاري Current Account	الحساب الجاري ليس له سعر فائدة Current account have no interest rate	لا ينطبق Not applicable	لا ينطبق Not applicable
الحساب الجاري العادي Standard Current Account			

Table C: Key Fees and Charges

الجدول ج: الرسوم والتكاليف الأساسية

Minimum balance required	OMR 200	الحد الأدنى للرصيد المطلوب	200 ريال عماني
Minimum balance fee	OMR 0.500 + VAT if balance below OMR 200	رسوم تجاوز الحد الأدنى للرصيد	0.500 ريال عماني + ضريبة القيمة المضافة إذا كان الرصيد أقل من 200 ريال عماني
Account opening fee	Nil	رسوم فتح الحساب	لا توجد
Account closure fee (within 12 months of opening)	OMR 3.000 + VAT	رسوم إغلاق الحساب (خلال 12 شهراً من فتحه)	3.000 ريال عماني + ضريبة القيمة المضافة
Cheque book charge (for 25 leaf cheque book)	OMR 2.000 + VAT	رسوم دفتر الشيكات (لدفتر شيكات مكون من 25 شيكاً)	2.000 ريال عماني + ضريبة القيمة المضافة
Cheque returned charges	OMR 15.000 + VAT for reason insufficient balance	رسوم الشيك المرتجع	15.000 ريال عماني + ضريبة القيمة المضافة لعدم كفاية الرصيد

Important Information - General

- The Bank's Terms and Conditions (including any relevant applications and documents) shall be read and implemented in line with this KFS.
- The Bank may from time to time change or amend any of the Terms and Conditions pertaining to this product. Such changes will be communicated to you with a 60-day prior notice, or the minimum period stipulated by the CBO regulations in relation to the same, whichever is lower.
- Not maintaining the required minimum monthly average balance could lead to a fee being levied.
- The bank may revise the interest rate. Such changes will be communicated to you within 30 days' notice period.
- Please keep your cheque books and debit cards including PIN and online banking credentials safe at all times to avoid any misuse or fraudulent actions by others.
- You can contact the Bank for any enquiries, assistance or complaints at any of its branches or by visiting its website <https://www.qnb.com/sites/qnb/qnboman/page/en/encontactus.html>

Important Information - Credit Card Related

- You are required to provide the Bank with copies of your updated documents at all times. Not providing these documents might result in the charges, transactions being restricted, account being blocked or account being closed.
- As outlined above, certain products require a minimum balance to be maintained for earning interest.
- The Bank may close the account if account conduct is found to be unsatisfactory as per Bank's Compliance policy and in line with Central Bank of Oman regulations.
- According to the instructions of the Central Bank of Oman, your Bank account will be closed and added to the blacklist in case 3 cheques are returned unpaid due to insufficient balance within a period of one year.
- In the event of your failure to meet our terms and conditions before and during your relationship with us, there will be consequences which may include restriction, blockage or closure of your Bank account.
- The Bank may apply any credit balance which is held in the Customer's name in any Account and/or at any branch of the Bank towards any indebtedness or amounts due.

معلومات هامة - عام

- يجب قراءة شروط وأحكام البنك (بما في ذلك أي نماذج طلبات ومستندات ذات صلة) وتنفيذها بما يتماشى مع بيان الحقائق الرئيسية هذا.
- يجوز للبنك من وقت لآخر تغيير أو تعديل أي من الشروط والأحكام الخاصة بهذا المنتج. سيتم إبلاغك بهذه التغييرات بإشعار مسبق مدته 60 يوماً، أو حسب الحد الأدنى للفترة المنصوص عليه في لوائح البنك المركزي العماني في هذا الخصوص، أيهما أقل.
- قد يؤدي عدم الحفاظ على الحد الأدنى المطلوب لمتوسط الرصيد الشهري إلى فرض رسوم.
- يجوز للبنك تعديل سعر الفائدة. سيتم إبلاغك بهذه التغييرات من خلال إشعار مدته 30 يوماً.
- يرجى الحفاظ على دفاتر الشيكات وبطاقات الخصم الخاصة بك بما في ذلك رقم التعريف الشخصي (PIN) وبيانات اعتماد الخدمات المصرفية عبر الإنترنت آمنة في جميع الأوقات لتجنب أي سوء استخدام أو إجراءات احتيالية من قبل الآخرين.
- يمكنك التواصل مع البنك لأي استفسارات أو مساعدة أو شكاوى في أي من فروع أو من خلال زيارة موقعه الإلكتروني <https://www.qnb.com/sites/qnb/qnboman/page/en/encontactus.html>

معلومات هامة - ذات صلة ببطاقة الائتمان

- يتعين عليك تزويد البنك بنسخ من مستنداتك المحدثة في جميع الأوقات. قد يؤدي عدم تقديم هذه المستندات إلى فرض رسوم أو تقييد المعاملات أو حظر الحساب أو إغلاقه.
- كما هو موضح أعلاه، تتطلب بعض المنتجات الحفاظ على حد أدنى للرصيد للحصول على الفائدة.
- يجوز للبنك إغلاق الحساب إذا وجد أن سلوك الحساب غير مرضٍ وفقاً لسياسة الالتزام الخاصة بالبنك وبما يتماشى مع لوائح البنك المركزي العماني.
- وفقاً لتعليمات البنك المركزي العماني، سيتم إغلاق حسابك المصرفي وإضافته إلى القائمة السوداء في حالة إرجاع 3 شيكات غير مدفوعة بسبب عدم كفاية الرصيد خلال فترة سنة واحدة.
- في حالة فشلك في تلبية الشروط والأحكام الخاصة بنا قبل وأثناء علاقتك معنا، ستكون هناك عواقب قد تشمل تقييد حسابك المصرفي أو حظره أو إغلاقه.
- يجوز للبنك استخدام أي رصيد دائن محتفظ به باسم العميل في أي حساب و/ أو في أي فرع من فروع البنك للتسوية مقابل أي مديونية أو مبالغ مستحقة.

Customer Name _____ اسم العميل

Date _____ التاريخ

ID/ Passport Number _____ رقم بطاقة الهوية/ جواز السفر

Signature _____ التوقيع